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Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.11.2013 z prac Burmistrza Barlinka za okres od
dnia 20 listopada 2013 roku do 10 grudnia 2013roku.
W tym czasie odbyły się 2 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i
rozpatrzono następujące sprawy:

I.    W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej z prośbą o
dofinansowanie organizacji obchodów 25 lecia powstania Związku Sybiraków.
Burmistrz ustosunkował się negatywnie do wniosku ze względu na brak środków w
budżecie Gminy Barlinek.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o uruchomienie
środków w kwocie 524,80 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na zakup gier planszowych i zręcznościowych na doposażenie Świetlicy
Wiejskiej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2013 rok.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o uruchomienie
środków w kwocie 600,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na organizację Wigilii Sołeckiej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu
Sołeckim na 2013 rok.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o uruchomienie
środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na organizację Wigilii Sołeckiej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu
Sołeckim na 2013 rok.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno o uruchomienie
środków w kwocie 300,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na organizację Wigilii Sołeckiej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu
Sołeckim na 2013 rok.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina o uruchomienie
środków w kwocie 300,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu
Sołeckiego na wywóz nieczystości stałych. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek,
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na
2013 rok.
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II.  W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania podjazdu dla
niepełnosprawnych przy SP Nr 4 w Barlinku. Dyrektor SP Nr 4 odstąpiła od zmiany
lokalizacji podjazdu dla osób niepełnosprawnych.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przebudowę zewnętrznej instalacji
kanalizacji sanitarnej i deszczowej przy segmencie E PG Nr 1. Wpłynęły 3 oferty.
Burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę firmy Prinż Sp. z o. o. za cenę 103.395,94
zł brutto. Kwota jest wyższa o 2.635,94 zł od kwoty jaką zmawiający zamierzał
przeznaczyć na realizację zamówienia w związku z powyższym burmistrz postanowił
wystąpić do Rady Miejskiej w/m z wnioskiem o uzupełnienie brakujących środków,
oraz wystąpić do oferentów o przedłużenie związania ofertą. Roboty będą wykonane
w przyszłym roku, dlatego burmistrz umieścił środki jako nie wygasające.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją ze spotkania w siedzibie Sejmiku
Województwa Zachodniopomorskiego dotyczącego aktualizacji Krajowego Programu
Oczyszczania Ścieków Komunalnych oraz przewidywanych zmian przepisów.
Zgodnie z informacjami do końca czerwca należy złożyć wnioski o zmianę
aglomeracji, w innym przypadku grożą kary. Ponadto po zmianie przepisów wszystkie
oczyszczalnie na terenie aglomeracji muszą spełniać wymaganie podwyższonego
usuwania biogenów- dotyczy to także oczyszczalni przydomowych. Burmistrz polecił
przekazać materiały do PW-K Płonia w celu złożenia wniosków o zmianę granic
aglomeracji B-ek.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o przejęcie
nieruchomości nr dz. 53/55 obręb Mostkowo (rów melioracyjny). Burmistrz
postanowił wystąpić do ANR z wnioskiem dotyczącym wydzielenia z nieruchomości
stanowiącej rów działkę niezbędną do obsługi drogi lub zaproponować porozumienie
z ANR w zakresie jego użyczenia na cele drogi.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wyrażenie zgody na
utwardzenie terenu w części działki nr 237/13 i 237/22. Burmistrz wyraził zgodę na
utwardzenie terenu.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wykup nieruchomości
nr dz. 361/8 obręb Lutówko. Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie, polecił RG
skierować do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały o wyrażenie zgody na sprzedaż
nieruchomości.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych dot. zmiany warunków
realizacji przebudowy drogi wewnętrznej na dz. nr 342 obr. Moczkowo- ul.
Wichrowa. Burmistrz wyraził zgodę na realizację robót budowlanych w zakresie od
drogi wojewódzkiej 151 do dz. nr 340 obr. Moczkowo. Zabezpieczenie w postaci
hipoteki ustanowionej aktem notarialnym Rep A Nr 394/08 zostało ustanowione w
celu zabezpieczenia realizacji tylko umowy nr RI.IV.7023/14/07 z dnia 31 stycznia
2008r., aby mogło ono stanowić zabezpieczenie nowej umowy niezbędne jest
dokonanie odpowiednich zmian notarialnych.
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8. Burmistrz Barlinka w związku z przeniesieniem pozwolenia na budowę nr 401/2013 z
dnia 11 października 2013r na Gminę Barlinek zapoznał się z wnioskiem PW-K
Płonia o zawarcie aneksu do umowy użyczenia z dnia 21.08.2013r., oraz zawarcie
ugody dot. zwrotu opłat administracyjno- skarbowych poniesionych przez PW-K
Płonia . W związku z uzyskaniem pozwolenia na budowę nr 401/2013. Burmistrz
wyraził zgodę na zawarcie ugody oraz aneksu.

9. Burmistrz Barlinka w związku z realizowanym aktualnie przez ZDW remontem drogi
wojewódzkiej w ul. Gorzowskiej postanowił zlecić zagospodarowanie dz. nr 386/4
przylegającej do pasa drogi wojewódzkiej. Szacowana wartość robót ok. 10.000 zł.

III. W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej w sprawie dalszego losu
budynku przy ul. Rynek 9 w Barlinku. Prezes BTBS Sp. z o.o. poinformowała że
wszystkie nieprawidłowości wskazane przez Powiatowego Inspektora Nadzoru
Budowlanego zostały usunięte. Burmistrz zaproponował zorganizować spotkanie ze
współwłaścicielami celem ustalenia funkcjonowania obiektu w przyszłości- gmina jest
zainteresowana procesem inwestycyjnym budynku Rynek 9. Burmistrz polecił także
RGM  podjąć działania mające na celu podjęcie uchwały dotyczącej wyrażenia zgody
na zmniejszenie ilości lokali w budynku poprzez połączenie niewyodrębnionych
czterech lokali stanowiących własność Gminy Barlinek w jeden lokal mieszkalny.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem  adwokata w sprawie zagospodarowania dz.
nr 2142 poł. przy ul. Sądowej oddanej w użytkowanie wieczyste.  Z pisma wynika, iż
użytkownicy wieczyści dz. nr 2142 poł. przy ul. Sądowej chcą rozpocząć inwestycję
niezgodną z ustaleniami w umowie. Zawarta informacja w piśmie, że w późniejszym
terminie wprowadzą funkcję budynku jak w umowie nie jest żadną gwarancją
wykonania zmiany funkcji. Ponadto użytkownicy wieczyści zaskarżyli decyzję SKO
W Szczecinie wbrew temu co zawarte jest w piśmie adwokata. Burmistrz ustalił, że
jedynym powodem do nie rozwiązania umowy użytkownika wieczystego gruntu
objętego przedmiotową działką jest realizacja inwestycji zgodnie z umową. Burmistrz
podtrzymuje swoją decyzje rozwiązania umowy oddania w użytkowanie wieczyste dz.
nr 2142 obr. 2 B-ek.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  osoby prawnej o zawarcie umowy na
tereny pod pojemniki na odzież używaną na terenie Gminy Barlinek wraz z
umorzeniem kary za bezumowne korzystanie z nieruchomości z deklaracja o płatności
czynszu za cały rok z góry. Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umowy dzierżawy z
płatnością za rok z góry. Burmistrz wyraził zgodę na umorzenie połowy kary
naliczonej za bezumowne korzystanie. Burmistrz wydal zarządzenie Nr 239/2013
zmieniające zarządzenie nr 207/2013 Burmistrza Barlinka z dnia 10.10.2013r w
sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę
w trybie bezprzetagowym, położonych w obr. 1 i 2 m. Barlinka, stanowiących
własność Gminy Barlinek.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dzierżawcy Sali w Osinie o zawieszenie
opłaty za dzierżawę począwszy od 16.11.2013 r. do chwili wznowienia działalności
gospodarczej oraz przedłużenia okresu dzierżawy o w/w dni z uwagi na
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zakwestionowanie ważności koncesji na sprzedaż alkoholu. Burmistrz nie wyraził
zgody na zwolnienie z czynszu dzierżawnego, wnioskodawca może dzierżawić obiekt
na dotychczasowych warunkach lub rozwiązać umowę za porozumieniem stron.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nieruchomości położonej przy ul.
Ogrodowej ( nieruchomości po byłej cegielni) oraz wniosku osoby prawnej o
wydzierżawienie części budynku usytuowanych na w/w terenie  z przeznaczeniem na
prowadzenie działalności gospodarczej. Burmistrz polecił wystąpić do wnioskodawcy
o uzgodnienie wysokości czynszu dzierżawnego.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierżawy nieruchomości oznaczonej w
ewidencji gruntów nr 15 ( obrębie Dziedzice). W związku ze złożonym wnioskiem w
sprawie umorzenia opłaty za dzierżawę w/w nieruchomości przeprowadzono kontrolę
w zakresie przedłożonych faktur za wykonane prace na przedmiocie dzierżawy.
Burmistrz uznał, że nie ma podstaw do umorzenia opłaty z uwagi na brak
odzwierciedlenia wykonanych prac z przedłożonymi fakturami.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nieruchomości gminnych zajętych przez
Wspólnoty Mieszkaniowe. Burmistrz polecił uregulować stan prawny nieruchomości
poprzez zawarcie stosownych umów dzierżawy.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ogłoszenia przetargu ustnego
nieograniczonego na dzierżawę części nieruchomości gruntowej zabudowanej
murowanym pomieszczeniem garażowym przy ul. 1-go Maja 2 ( działka nr 608/4
obręb 2 m. Barlinka) oraz powołania komisji przetargowej do przeprowadzania
przetargów zgodnie  z pismem Barlineckiego Towarzystwa Budownictwa
Społecznego Sp. z o. o. w Barlinku z dnia 21.10.2013 r. Burmistrz wydał zarządzenie
Nr 240/2013 zmieniające zrządzenie Nr 4/2006 z dnia 11.01.2006 r. w sprawie
określenia zasad wydzierżawiania lub najmu nieruchomości stanowiących własność
Gminy Barlinek na okres do 3 lat.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zamianę dz. nr 129/2
obr. Moczkowo na inną. Burmistrz wyraził zgodę na zamianę działki

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na  wykonanie rozgraniczenia dz. nr 617 obr
2 przy ul. Papugi. Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie wykonania rozgraniczenia
nieruchomości ozn. dz nr 617 obr. 2 B-ek przy ul. Jana Papugi od strony
nieruchomości ozn. dz. nr 616, 759, 631, 618, 758, 593 obr. 2 B-ek za kwotę 3.690,00
zł brutto firmie GEO-EXPRES D.Kądziołka Usługi Geodezyjne i Kartograficzne
Barlinek.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z przedłożonym przez Wykonawcę II wariantem
projektu koncepcyjnego dla II etapu obejścia drogowego Starego Miasta Barlinka
(Pierwszy wariant przedstawiony został przez Wykonawcę na spotkaniu z Burmistrzem
w dniu 29 października 2013 r. Na spotkaniu tym Burmistrz zobligował Wykonawcę
do opracowania II wariantu koncepcyjnego, który będzie bardziej ekonomiczny z
uwagi na mniejszą ingerencję
w istniejące zagospodarowanie).
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Analizowane opracowanie określiło zakres i parametry obiektów drogowych
stanowiących II etap drogowego obejścia Starego Miasta Barlinka w ciągu drogi
wojewódzkiej nr 151.
Celem opracowania było wskazanie możliwości lokalizacyjnych nowej drogi w
przestrzeni istniejącego zagospodarowania i z wykorzystaniem istniejącego pasa
drogowego, działek Gminy Barlinek i ich otoczenia.
Projekt uwzględnił:

• Przebieg odcinka w ścisłej zabudowie miejskiej, jego niedużą długość i możliwy,
negatywny wpływ oddziaływania nowej drogi na środowisko, czego skutkiem był
fakt, iż priorytetem w ustaleniu klasy drogi miały parametry związane z poziomem
bezpieczeństwa i ograniczenia emisji drgań i hałasu

• Projektowana trasa prowadzona została w taki sposób aby ograniczyć wyburzenia
obiektów mieszkalnych, stąd cztery łuki poziome o promieniu r = 70, 100,100, 150 m.
Takie prowadzenie trasy zmniejsza jej walor płynności, może powodować zmienność
prędkości na drodze. Ulica koliduje z 1 budynkiem mieszkalnym będącym własnością
Gminy Barlinek.

• Projektowana trasa prowadzona jest po istniejącym terenie na odcinku obiektów
mieszkalnych, stąd pochylenie na odcinku następnym uległo zwiększeniu do
imax=4,44%. Skutkuje to gorszymi warunkami dla jazdy pojazdów w warunkach
zimowych, konieczność wykonania murów oporowych, ale też zmniejszenie robót
ziemnych.

• Jako formę skrzyżowania wybrano rondo, charakteryzujące sie najwyższym
poziomem bezpieczeństwa i przepustowości. Ulica Okrężna stanowi jeden z wlotów
ronda. Wariant ten efektywniej wykorzystuje istniejąca szerokość pasa drogowego,
bez kolizji
z istniejącymi budynkami, jedynie częściowym zajęciem działki 401 (w celu bowiem
zachowania warunków przepustowości i bezpieczeństwa zbliżonych do rond, pozostaje
tylko skrzyżowanie skanalizowane z ruchem sterowanym sygnalizacją świetlną, a
koszty budowy takiego skrzyżowania są porównywalne do zaprojektowanych , gdyż 
oprócz instalacji sygnalizacji, wymagają także przebudowy istniejących ulic; ponadto
zastosowanie rond ma na celu uspokojenie ruchu zgodnie z przyjętą klasą ulicy "Z",
natomiast na skrzyżowaniach z sygnalizacją uprzywilejowanie kierunku ruchu
powodować będzie zwiększenie prędkości w ruchu swobodnym pojazdów).

Wobec powyższych ustaleń - Burmistrz zaakceptował przedłożony przez Wykonawcę
II wariant opracowania, jako najbardziej optymalny dla panujących warunków w
obszarze objętym przedmiotowym opracowaniem.

12.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z obowiązującą Dyrektywą 2007/2/WE, która
ustanowiła infrastrukturę informacji przestrzennej we Wspólnocie Europejskiej, a
której transpozycję stanowi ustawa z dnia 4 marca 2010 r. o infrastrukturze informacji
przestrzennej (Dz.U.Nr 76, poz. 489 z późn. zm.). Zgodnie z powyższymi aktami
prawnymi - do obowiązków organu właściwego prowadzącego określony rejestr
publiczny (w tym przypadku rejestr miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego + Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego) należy m.in zgłoszenie zbiorów danych przestrzennych do ewidencji
zbiorów i usług danych przestrzennych prowadzonej przez Głównego Geodetę Kraju
(art. 13 ust. 2 ustawy o IIP).Wypełniając określony wyżej obowiązek ustawowy -
Burmistrz wyraził zgodę na opracowanie i publikację metadanych dla posiadanych
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zbiorów dokumentów planistycznych przez Firmę PROCAD S.A z Gdańska za kwotę
922,50 zł brutto.

13. Burmistrz Barlinka przyjął do wiadomości obowiązek przeprowadzenia przynajmniej
raz w kadencji oceny aktualności studium i planów miejscowych jednak z uwagi na
brak zapowiadanej od kilku lat przez ustawodawcę nowelizacji ustawy o planowaniu i
zagospodarowaniu przestrzennym, oraz z uwagi na konieczność poniesienia
znacznych kosztów postanowił odstąpić od przeprowadzenia oceny tej analizy.

IV.W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą realizacji zadania dot. oczyszczania miast
oraz utrzymania zieleni miejskiej i lasów komunalnych przez PGK Sp. z o.o. w roku
2014. Burmistrz polecił skorygować zakres wykonywanych zadań do wysokości
środków zabezpieczonych w projekcie budżetu na rok 2014.

2. Burmistrz polecił wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich- Rejon Pyrzyce z
propozycją  uregulowania sprawy utrzymania zieleni na rondzie bankowym oraz przy
ul. 31 Stycznia Niepodległości.

3. Burmistrz Barlinka podjął uchwałę nr 7/2013 z dnia 22.11.2013r.  w sprawie
wykonania robót dodatkowych po wykonaniu izolacji przeciwwilgociowej ścian
piwnicznych budynku mieszkalnego Tunelowa 51.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie umowy
na najem lokalu socjalnego położonego przy ul. Gorzowskiej 67/3 w Barlinku.
Burmistrz wydał zarządzenie Nr 234/2013 w sprawie uchylenia Zarządzenia Nr
210/2013 w sprawie wydzielenia lokali z części mieszkaniowego zasobu gminy z
przeznaczeniem na lokale socjalne.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia trybu postępowania w sprawie
przeprowadzenia procedury legalizacji zmiany sposobu użytkowania części wspólnej
– strychu w budynku mieszkalnym położonym w Barlinku przy ul. Niepodległości 13.
Wnioskodawca dokonał przebudowy części budynku bez zgody wynajmującego, bez
uzyskania uprzedniej zgody właściwego organu budowlanego na zmianę sposobu
użytkowania strychu na cele mieszkaniowe, co należy traktować jako działanie na
szkodę Gminy. Burmistrz zaproponował następujące rozwiązania: wykonanie przez
wnioskodawcę we własnym zakresie i na własny koszt pełnej procedury legalizującej
samowolę budowlana polegającą na zmianie sposobu użytkowania części obiektu
budowlanego(strychu na cele mieszkaniowe), bądź przywrócenie we własnym
zakresie i na własny koszt stanu poprzedniego tej części obiektu budowlanego.

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 235/2013 w sprawie podania do publicznej
wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany terminu wykonania umowy
dotyczącej wykonania  opracowania „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i
Gminy Barlinek” na nowy okres strategiczny na lata 2013-2017 z perspektywą na lata
2018-2021, w raz z wykonaniem prognozy oddziaływania na środowisko. Burmistrz



7

wyraził zgodę na aneksowanie terminu wykonania przedmiotowej umowy do dnia
20.12.2013r..

8. Burmistrz Barlinka do realizacji zadań przypisanych gminie w zakresie
bezpieczeństwa na obszarach wodnych związanych z ustawą z dnia 18 sierpnia 2011 r.
o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych wyznaczył Inspektora
ds. Obrony Cywilnej.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w sprawie zakupu i
montażu zadaszenia nad drzwiami wejściowymi do Świetlicy Wiejskiej w Dzikowie.
Burmistrz wyraził zgodę na montaż daszku po wcześniejszym uzyskaniu zgody od
wykonawcy świetlicy na jego montaż z zapewnieniem zachowania udzielonej
gwarancji oraz stosownego zezwolenia organu architektoniczno budowlanego.

10. Burmistrz Barlinka ustosunkował się pozytywnie co do podpisania umowy użyczenia
części nieruchomości nr 424 obr. 2 m. Barlinek w związku z realizacją Projektu pn.
„Promocja obszarów działania Lokalnych Grup Rybackich poprzez budowę sieci
obiektów małej infrastruktury turystycznej pn. PRZYSTANEK RYBY”.

11. Burmistrz Barlinka ustosunkował się pozytywnie co do podpisania umowy o
współpracy w zakresie realizacji Projektu pn. „Promocja obszarów działania
Lokalnych Grup Rybackich poprzez budowę sieci obiektów małej infrastruktury
turystycznej pn. PRZYSTANEK RYBY”.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie „Wieloletniego planu
inwestycyjnego gospodarki wodno- ściekowej na lata 2014-2018” PW-K Płonia Sp. z
o. o.. i skierował do Rady Miejskiej w/m.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie
Gminy Barlinek na okres od 01.02.2014r do 31.01.2015r. i skierował do Rady
Miejskiej w/m.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  PWK Płonia Sp. z o. o. w sprawie
dotacji do ceny wody w wysokości 0,65 zł/m3 (389.000,00 zł na rok). Burmistrz
rozpatrzył wniosek negatywnie.

V. W  zakresie spraw oświaty, sportu, kultury i spraw połecznych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o przygotowaniu szkół podstawowych
Gminy Barlinek do objęcia sześciolatków obowiązkiem szkolnym. Burmistrz polecił
ROSK.I. przygotować informację dot. kosztów wynikających z niezbędnego zakresu
przygotowania szkół do zmiany.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Powiatowego Inspektora Sanitarnego w
Myśliborzu w sprawie realizacji decyzji Nr 9/99 z dnia 18.10.1990r pkt. 3 dotyczącej
wykonania remontu całego ogrodzenia wokół PM Nr 2, oraz realizacji decyzji Nr
26/10 z dnia 18.10.2010r. pkt.2 dotyczącej doprowadzenia do właściwego stanu
sanitarno- higienicznego nawierzchni placu rekreacyjnego, dróg i przejść przy
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budynkach przedszkola tak, aby były równe i twarde lub utwardzone. Burmistrz
ustalił, iż realizacja decyzji nr 9/99 oraz 26/10 nastąpi w ramach przebudowy ul.
Żabiej i Podwale do dnia 31.12.2014 r..

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Powiatowego Inspektora Sanitarnego w
Myśliborzu w sprawie realizacji decyzji Nr 13/2013 z dnia 12.04.2013r. pkt. 1-3
dotyczącej doprowadzenia do właściwego stanu sanitarno- higienicznego ściany i sufit
w pomieszczeniu magazynowym przy gabinecie chemii, oraz w gabinecie profilaktyki
zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej tak, aby zapewnić bezpieczne i higieniczne
warunki pobytu dla osób przebywających w tych pomieszczeniach. Doprowadzenia do
właściwego stanu sanitarno- higienicznego ściany i sufity na klatce schodowej tak,
aby zapewnić bezpieczne i higieniczne warunki pobytu dla osób przebywających w
palcówce. Burmistrz poinformował, że w ramach termomodernizacji budynku PG Nr
2 jest  zaplanowany remont dachu, po jego wykonaniu będą odnawiane sale.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Powiatowego Inspektora Sanitarnego w
Myśliborzu w sprawie realizacji decyzji Nr 37/06 z dnia 04.10.2006r. pkt. 1
dotyczącej doprowadzenia do właściwego stanu sanitarno- technicznego nawierzchni
placu szkolnego tak, aby były równe i twarde lub utwardzone. W związku z barkiem
środków finansowych środków finansowych w budżecie gminy na rok 2014, burmistrz
ustalił, iż powyższy remont należy zaplanować i wykonać w roku budżetowym 2015 z
terminem realizacji do dnia 30 listopada  2015 r..
W sprawie realizacji decyzji Nr 11/13 z dnia 03.04.2013r. pkt. 1-3 dotyczącej
doprowadzenia do właściwego stanu sanitarno- higienicznego podłogi w gabinecie
profilaktyki zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej tak, aby zapewnić bezpieczne i
higieniczne warunki pobytu dla osób przebywających w tych pomieszczeniach –
zalecenie zostało wykonane. Doprowadzenia do właściwego stanu sanitarno-
higienicznego ściany i sufity na korytarzach oraz w szatni dla chłopców tak, aby
zapewnić bezpieczne i higieniczne warunki pobytu dla osób przebywających w tych
pomieszczeniach- zalecenia zostaną wykonane podczas ferii zimowych w terminie
17.02.2014-02.03.2014.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Powiatowego Inspektora Sanitarnego w
Myśliborzu w sprawie realizacji decyzji Nr 28/11 z dnia 14.12.2011r. pkt 1 dotyczącej
doprowadzenia do właściwego stanu sanitarno- higienicznego ściany, sufitu, podłogi
w salach dydaktycznych o numerach 10, 20, 21, 24, 25 w szkole tak, aby zapewnić
bezpieczne i higieniczne warunki pobytu dla osób przebywających w tych
pomieszczeniach. W związku z barkiem środków finansowych środków finansowych
w budżecie gminy na rok 2014, burmistrz ustalił, iż powyższy remont należy wykonać
po termomodernizacji obiektu która jest planowana na rok 2015. Zalecenia z decyzji
należy wykonać do dnia 31.13.2015r..
W sprawie realizacji inwestycji 38/06 z dnia 04.10.2006r. pkt. 2 do dnia 31.08.2015r.
dotyczącej doprowadzenia do właściwego stanu sanitarno-higienicznego powierzchni
ścian i sufitów na klatkach schodowych. Zgodnie z ustaleniami z dnia 26 września
2013 r. burmistrz poinformował, że wykonanie remontu ciągu komunikacyjnego w
budynku szkoły zostanie ujęte w projekcie „Termomodenizacja obiektów
użyteczności publicznej w Barlinku”. W Wieloletnim Planie Finansowym na rok
budżetowy 2015.



9

VI. W  zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Odbyło się uroczyste ślubowanie Pani Ireny Kurzawskiej na pracownika Urzędu
Miejskiego w/m.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem pracy Środowiskowego Domu
Samopomocy w Osinie na 2014r. i skierował do Rady Miejskiej w/m.

3. Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie i skierował do Rady Miejskiej w/m
tematy sesyjne do ujęcia w planie pracy Rady Miejskiej w/m na 2014 r..

VII. W  zakresie spraw Obrony Cywilnej:

1. Burmistrz Barlinka przy udziale OC, Komendanta OSP i przedstawiciela WOPR
sekcji Barlinek ustalił, że środki przyznane w kwocie 3.000 zł dla WOPR Sekcji
Barlinek na zakup silnika do łodzi motorowej wykorzystane zostaną za
pośrednictwem OSP Barlinek.

W okresie od dnia 18.11.2013 r. do dnia 02.12.2013 r. Burmistrz Barlinka wydał następujące
zarządzenia:
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Lp. Nr
Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 232/2013 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2013 rok. 18.11.2013 Skarbnik
Barlinka

2. 233/2013 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2013 rok.

18.11.2013 Skarbnik
Barlinka

3. 234/2013 Uchylenia Zarządzenia Nr 201/2013
Burmistrza Barlinka z dnia 08 listopada 2012
roku w sprawie wydzielenia lokali z części
mieszkaniowego zasobu gminy z
przeznaczeniem na lokale socjalne.

28.11.2013 RGM.III.

4. 235/2013 Sprzedaży lokali mieszkalnych, stanowiących
przedmiot własności Gminy Barlinek, na
rzecz najemcy.

28.11.2013 RGM.II.

5. 236/2013 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2013 rok. 22.11.2013 Skarbnik
Barlinka

6. 237/2013 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2013 rok.

22.11.2013 Skarbnik
Barlinka

7. 238/2013 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2013 rok.

28.11.2013 Skarbnik
Barlinka

8. 239/2013 Zmieniające zarządzenie nr 207/2013
Burmistrza Barlinka z dnia 10 października
2013 roku w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości, przeznaczonych do oddania w
dzierżawę w trybie bezprzteargowym,
położonych w obrębie 1 i 2 m. Barlinka,
stanowiących własność Gminy Barlinek.

29.11.2013 RG.VI.

9. 240/2013 Zmieniające Zarządzenie Nr 4/2006
Burmistrza Miasta i gminy w Barlinku z dnia
11 stycznia 2006 roku w sprawie określenia
zasad wydzierżawiania lub najmu
nieruchomości stanowiących własność Gminy
Barlinek na okres do 3 lat.

29.11.2013 RG.VI.

10. 241/2013 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2013 rok. 29.11.2013 Skrbnik
Barlinka

11. 242/2013 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2013 rok.

29.11.2013 Skarbnik
Barlinka

12. 243/2013 Częściowego uchylenia Zarządzenia Nr
241/2013

02.12.2013 Skarbnik
Barlinka

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka
w okresie międzysesyjnym.
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     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których
podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek.

Odbyły się następujące spotkania:

1. Uczestniczono w wyjeździe studyjnym do Wielkiej Brytanii w ramach projektu
„Decydujmy Razem”.

2. W Barlineckim Ośrodku Kultury odbyło się spotkanie z przedstawicielami Kurii w
sprawie organizacji w maju 2014 r. Dni Młodych.

3. W Urzędzie Miejskim został wręczony medal „Za zasługi dla obronności kraju” dla p.
M.Olejnik.

4. W BOK odbyło się kolejne posiedzenie Rady Gospodarczej poświęcone m.in. sytuacji
finansowej gminy.

5. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie poświęcone bezpieczeństwu wodnemu na
terenie Gminy Barlinek.

6. Odbyło się spotkanie na temat zagospodarowania nieruchomości przy ul. Sportowej
pod działalność turystyczną.

7. Odbyło się spotkanie Komendantem Powiatowym OSP w sprawie możliwości
wsparcia przez gminę zakupu ciężkiego wozu strażackiego.

8. Odbyło się spotkanie z użytkownikiem wieczystym nieruchomości przy ul. Różanej w
sprawie realizacji umowy użytkowania wieczystego.

9. W BOK odbyła się uroczystość związaną z 10- leciem Stowarzyszenia Pomocy
Dzieciom „Bratek”.

10. Spotkano się na corocznym podsumowaniu sezonu z Barlinecką Grupą Kolarską i
Związkiem Hodowców Gołębi Pocztowych.

11. Spotkano się ze Starostą Powiatu Myśliborskiego w sprawie wspólnej organizacji Dni
Młodych.

12. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z inwestorem w sprawie
zagospodarowania nieruchomości w Łubiance pod kątem edukacji ekologicznej.

13. Spotkano się z Dyrektorem Szkoły Muzycznej w Gorzowie Wlkp. w sprawie
możliwości otwarcia gminnej Szkoły Muzycznej.

14. Spotkano się z projektantami zmian Miejscowego Planu Zagospodarowania
Przestrzennego Górnego Tarasu. W trakcie spotkania burmistrz zatwierdził
projektowane zmiany.

15. Odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników Spółki Szpital Barlinek, na którym
zatwierdzono dalszy sposób finansowania rozbudowy szpitala.

16. Spotkano się z Zarządem Dzieci Wojny w sprawie pomocy przy zakupie żywności z
Banku Żywności dla członków i podopiecznych Stowarzyszenia oraz Związku
Kombatantów.

17. Spotkano się z przedstawicielami Chóru Halka w sprawie pomocy w organizacji
wyjazdu do Schneverdingen, oraz zakupu sprzętu muzycznego i bieżących spraw
chóru.

18. Odbyło się posiedzenie Rady Młodzieżowej na której zaprzysiężono nowych
członków.

19. Uczestniczono w konferencji organizowanej przez Forum Oświaty.
20. Odbyło się posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, którego

tematem było przygotowanie wszystkich jednostek do okresu zimowego.
21. Uczestniczono w Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia Sieja.
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